

Plants & Animals

Sverre Strandberg

Gallery Tête
Schönhauser Allee 161a,
10435 Berlin
7-10pm Saturday 12.12.
Also open Sunday 13.12. 1-5pm

Tête warmly invites you to the book launch of *Plants & Animals* (Kerber Verlag) by Sverre Strandberg including a mini exhibition and double exposed drinks!

Plants & Animals by Sverre Strandberg consists of 51 color photos, double-exposed on 135mm film. While some visual information is lost through this technique, one image also gains something from the other's motif. The subjects are found in botanical gardens and zoos, sites where many would bring their own cameras and perhaps return home with similar photos.

Strandberg uses his own photographic grammar in this environment. Multi-exposure lends abstract qualities, breaking photography's close tie to what we view as reality. The position of observing morphs into the act of creating- the book is thus a collection of looking at the act of looking.
Deutsch info.

Welcome!

Deutsch:

„Plants & Animals“ präsentiert eine Serie 51 doppelbelichteter Farbfotografien. Während durch diese Technik einige Bild- informationen verlorengehen, gewinnen die Bilder gleichzeitig durch das zusätzliche Motiv. Die Fotos wurden in zoologischen oder botanischen Gärten aufgenommen – Orte wo viele Menschen fotografieren und vielleicht mit ähnlichen Motiven in der Tasche nach Hause zurückkehren.

Strandberg verfolgt in dieser Umgebung jedoch seine eigene fotografische Grammatik. Mehrfachbelichtungen führen zur Abstraktion und stellen infrage, was wir als Realität wahrnehmen. Im Betrachten des Betrachtens verwandelt sich die Beobachterposition zum schöpferischen Moment.

Willkommen!